



ANNOUNCEMENT N°0000084/TBR/ITB/2019 of January 21, 2019

Publishing the results of the authorization by mutual agreement N°006969/L/PRC/MINMAP/SG/DGMAS/DMSPI/CEA8 of December, 03 2018 for the realization of study on the real economic value of the radio spectrum in Cameroon.

**THE DIRECTOR GENERAL OF THE TELECOMMUNICATIONS REGULATORY BOARD (TRB)
ANNOUNCES :**

By Décision N°0000085/TRB/DG of January 21, 2019

The grouping below is declared the successful tenderer of the contract relating to the above-mentioned authorization by mutual agreement.

N°	CONTRACTOR	FINANCIAL PROPOSAL ATI (CFA F)	PERIOD OF EXECUTION
01	THE GROUPING BELOW DBS/ATDI Po Box: 5410 Yaoundé Tel : 699 80 10 20	94 911 075	Five (05) months

In addition, tenderers who have not been selected are asked to withdraw their bids within a fortnight, otherwise they will be destroyed in accordance with the regulations in force.

Copie :

- ARMP
- CIPM/ART.

THE DIRECTOR GENERAL

ZOO ZAME Philémon

COMMUNIQUE N°00000084/ART/CIPM/2019 du 21 Janvier 2019

Portant publication des résultats de l'autorisation de gré à gré N°006969/L/PRC/MINMAP/SG/DGMAS/DMSPI/2018 du 03 Décembre 2018 pour la réalisation d'une étude sur la valeur économique réelle du spectre radioélectrique au Cameroun.

LE DIRECTEUR GENERAL DE L'AGENCE DE REGULATION DES TELECOMMUNICATIONS
COMMUNIQUE :

Par Décision N°00000085/ART/DG du 21 Janvier 2019

Le groupement ci-après est déclaré adjudicataire du marché relatif à l'autorisation de gré à gré ci-dessus mentionnée.

N°	ADJUDICATAIRE	PROPOSITION FINANCIERE TTC (F CFA)	DELAJ D'EXECUTION
01	Le groupement DBS/ATDI BP: 5410Yaoundé Tel: 699 80 10 20	94 911 075	Cinq (05) mois

Par ailleurs, les soumissionnaires n'ayant pas été retenus sont priés de passer retirer leurs offres sous quinzaine faute de quoi elles seront détruites conformément à la réglementation en vigueur.

Copie :

- ARMP
- CIPM/ART.

LE DIRECTEUR GENERAL

ZOO ZAME Philémon